

《单词百科:innocuous是什么意思?innocuous怎么发音?innocuous的解释和用法》

英语单词innocuous是什么意思?innocuous怎么读?innocuous怎么发音?简答网为您整理了innocuous的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



innocuous怎么读

innocuous的读音:[ɪˈnɒkjʊəs]

innocuous的意思

1、adj.无害的，无毒的；

innocuous的双语例句

1、Packaging decrement, innocuous, resourcelization became the people's consensus.

包装减量化、无害化、资源化成为了人们的共识。

2、AZO (aluminums zinc oxide films) which have many characteristics such as high ratio of performance to price and innoxious are the replacer of ITO (indium tin oxide films).

掺铝的氧化锌薄膜（AZO）具有性价比高、无污染等特点，是掺锡氧化铟（ITO）的最佳替代产品。

3、The results is reported as follows. 1. HA/ TCP is a kind of innoxious material.

结果如下：1、HA/TCP材料为无毒性材料。

4、Using aluminum powder as substrate and innoxious inorganic water-soluble salts as adhesives, the process of aluminum based water-soluble metallic micro-powder coating was developed.

试以金属铝粉为基体，以其它无毒无害的无机可溶性盐为粘接剂，研制开发出具有较强耐蚀性和少污染的铝基水系金属微粉涂层工艺。

5、I love each innoxious and inoffensive leaf, no matter it is green, red, or golden

我爱每一片无毒无害的叶子，无论是绿的、红的、还是金黄的

6、The package was sent by a chemical plant in central China's Hubei Province, who claimed it was "innnoxious."

这份包裹由中国中部湖北省的一家化学工厂寄出，该工厂声称所寄化学品“无毒”。

7、Conclusion It suggested that the natural botanic detergent could be a kind of generally innoxious detergent and was not a mutagen, but it might be toxic to kidney and testicle tissue mildly.

结论该天然植物性洗洁精是一种基本无毒的产品，但对肾、睾丸组织的损害作用有待作进一步的毒性研究。

8、The electrochemical oxidation is a course during which the pollutants in the waste water are changed into innoxious substance by redox reactions taking place on the surface of electrodes or in the solution.

电化学氧化技术是在电流作用下，废水中的污染物在电极上或溶液中发生氧化还原反应，达到分解或转化成无害物质的过程。

9、Gel-casting is a novel forming process of PLCT pyroelectric material combining innoxious gel-casting with PLCT pyroelectric material, and there is few report about this

aspect in china.

PLCT热释电材料陶瓷凝胶注模成型是把无毒性陶瓷成型工艺与PLCT热释电材料相结合的一种新型陶瓷成型工艺，关于这方面工作国内报道甚少。

10、That it is the fundamental guarantee that the urban waste is utilized to structure the system of innoxious, quantity reduction and resource;

构建无害化、减量化、资源化系统是城市生活垃圾治理的根本保证；

11、PVA is the water solubility macromolecule polymer, which is innoxious and has a good biological adaption.

聚乙烯醇是水溶性高分子聚合物，无毒，生物相容性好，可生物降解。

12、Moreover, resent studies demonstrated Cr (III), previously considered as innoxious, pose potential threats when it exists in soluble species.

另外，最近的研究发现以前公认的无毒无害的Cr（III）在其呈溶解态时也存在潜在的威胁。

13、Effect of morphine on expression of c-fos induced by innoxious touch-stimulus in the spinal cord in CCI rat

吗啡对非伤害性刺激后CCI大鼠脊髓c-fos表达的影响

14、The immobilized process is innoxious to the cells.

该过程对细胞没有毒害。

15、During this period, they have learnt how to distinguish poisonous snakes form innoxious ones and often catch them to eat.

在这个过程中，他们学会了识别有毒的蛇和无毒的蛇，并经常抓无毒的蛇来吃。

16、Results Topical grade HA (HA-T) and food grade HA (HA-F) are innoxious substance, which acute oral toxicity LD₅₀> 5 000 mg/ kg;

结果外用级HA（HA-T）和食用级HA（HA-F）急性经口毒性LD₅₀>5000mg/kg，属实际无毒物质；

17、Third generation product: A crylic-acid coating, it is environmental protection product, nontoxic and innoxious and its durability can last for 5 years.

第三代产品丙烯酸涂料，环保产品，无毒、无害，耐久性达5年左右。

18、Decoloring and Spectral Properties Analysis of Innoxious Ultraviolet Absorbents

无毒紫外吸收剂的脱色及光谱特性分析

以上是简答网为您整理的innnoxious怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于inno

xious的用法、innoxio

us的释义、innnoxious的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/innnoxious>

